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Betreft: Schriftelijke vragen – Liberale Partij Maastricht - LEF-team en hulp aan kinderen die zich 

isoleren 

Onlangs zagen we een interessante lezing van een hoogleraar in de ontwikkelingspsychologie aan de 

UM. De lezing ging over jongeren die niet meer naar school gaan of niet werken en zich helemaal uit 

het maatschappelijke leven hebben teruggetrokken en in afzondering leven. Vaak worden deze 

jongeren depressief en komen moeilijk uit de neerwaartse spiraal. Het LEF-team biedt daar gelukkig 

hulp bij.  Wij vinden dat zo’n goed initiatief dat we willen dat deze vaak vergeten groep voldoende en 

sneller hulp krijgt en de gemeentesite daar bekendheid aan geeft.  

1. Subsidieert de gemeente de aanpak van het LEF-team om jongeren die in afzondering leven 

te helpen, voor welk bedrag en hoeveel jongeren kunnen daarmee jaarlijks geholpen 

worden?  

2. Heeft u enig idee hoe groot die groep is en hoe worden deze jongeren opgespoord en hoe 

kunnen jongeren, ouders en betrokkenen erachter komen dat er hulp bestaat voor deze 

groep jongeren? Kortom: waar kun je de informatie vinden? 

3. De hoogleraar gaf aan dat jongeren van tegenwoordig langzamer hun leven opstarten dan 

vroeger. Tot welke leeftijd geldt die hulp voor jongeren in afzondering? 

4. Die hulp zou zich niet moeten beperken tot vroegtijdig schoolverlaters. Er zijn immers ook 

jongeren die na hun school geen baan krijgen en daarom in het isolement raken. Bent u 

bereid om het LEF-team ook financieel te steunen om deze jongeren te helpen? 

5. Wat doet u om deze jongeren die zich hebben afgezonderd in beeld te krijgen en hoe zorgt u 

dat de informatie van de aanpak bij scholen en ouders bekend wordt gemaakt?  

6. Is de hulp gratis voor ouders die beroep doen op het LEF-team om hun kind uit zijn isolement 

te halen of is een bijdrage verschuldigd? 

7. Zou u extra aandacht aan deze problematiek en de hulp die bestaat willen geven, zodat meer 

mensen op de hoogte raken? Kunt u ons jaarlijks op de hoogte houden van de aanpak en de 

resultaten? 

8. Zijn er ook nog andere organisaties die deze problematiek oppakken?  

Passende banen voor jongeren broodnodig 

De hoogleraar gaf ook aan dat jongeren ook in ongekwalificeerde baantjes zoals maaltijdbezorger of 

pakketjesbezorger belanden en als ze dat lang doen, de boot missen om een echte baan te krijgen 

waardoor ze niet verder komen in hun leven, hetgeen aanleiding  vormt om in het isolement te 



 
raken. Het is bekend dat er afgestudeerden steeds vaker in de horeca achter de bar of in de keuken 

belanden en daarna hun leven niet meer op orde krijgen omdat ze niet aan een passende baan 

komen die aansluit bij hun studie en dan maar een baantje nemen om geld te verdienen. Ook dat 

gaat op den duur niet goed.  

9. Het is bekend dat het college inzet op cultuur en evenementen om jongeren aan onze stad te 

binden, maar niet wat u doet om te zorgen dat er passende banen zijn voor de jongeren. We  

zien dat in de praktijk aftekenen en hetgeen de hoogleraar aanhaalt. Wat doet u eraan dat 

deze jongeren hier voldoende banen op hun niveau krijgen en naar een passende baan 

worden geleid?   

Pesten op school wordt nauwelijks aangepakt 

Tijdens die lezing gaf de hoogleraar ook aan dat pesten ook een aanleiding kan zijn om niet meer 

naar school te gaan en dat hij uit een gesprek - n.a.v. pestgedrag - met een Maastrichtse school 

opmaakte dat er niets of nauwelijks iets mee werd gedaan. De Liberale Partij Maastricht vindt dat 

zorgelijk omdat kinderen beschermd moeten worden tegen pesten. 

Bekend is dat pesten op school het leven van kinderen kan vergallen en kan zorgen dat zij dat nare 

gevoel een leven lang met zich meedragen. Het is dan ook onbegrijpelijk dat scholen niet een einde 

maken aan het pestgedrag. De gemeente heeft ooit het project veilige scholen gestart, dat ging 

samen met het sluiten van convenanten met de school. Wij weten niet of dat nog op scholen bekend 

is, vermoedelijk niet, gezien het feit dat scholen niet of nauwelijks ingrijpen. We zijn van mening dat 

u deze problematiek samen met de scholen moet oppakken om de gezondheid van de kinderen meer 

te waarborgen. Het hoort bij goed onderwijs.  

Omdat wij veel berichten over pesten krijgen, lijkt het ons een goed idee om een gemeentelijk 

meldpunt voor pesten op school te starten, zodat ouders en leerlingen kunnen melden als ze geen 

gehoor krijgen bij de school of dat het nauwelijks opgepakt wordt of als het kind niet meer naar 

school durft te gaan. Dat kan overigens ook voor het dealen en drugsgebruik op de scholen.  

10. Bent u daartoe bereid?  

 

Namens de Liberale Partij Maastricht 
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